
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Školní 700, Praha 4

dne 10. 10. 2023

Přítomní členové:

RNDr. Tomáš Hrdinka, Ph.D.

Mgr. Jan Slanina

Mgr. Irena Tauberová

Mgr. Ondřej Kundra

Mgr. Kamila Prousková

Mgr. Jana Kočová

Host:

Mgr. Jiří Vybíral

Program:

1. Zahájení

2. Dílčí hodnocení práce ředitele školy

3. Aktualizace ŠVP tříd s Montesorri programem

4. Schválení výroční zprávy školy za školní rok 2022/2023

5. Aktualizace ohledně školní zahrady

6. Údržba hřiště

1. Jednání školské rady zahájila Mgr. Prousková a konstatovala, že školská rada je usnášeníschopná. Přítomní

byli seznámeni s programem zasedání ŠR a souhlasili s ním.

2. Na základě žádosti odboru školství, prevence a rodinné politiky ÚMČ Praha 4 byla hodnocena práce ředitele
školy v uplynulém školním roce. Hodnocení proběhlo po diskusi, bez přítomnosti pana ředitele. Hodnocení je
důvěrné, nicméně lze konstatovat, že ředitel školy byl ve všech bodech dotazníku hodnocen kladně.

3. Aktualizace ŠVP tříd s Montesorri programem byla jednomyslně schválena. Jedná se spíše o formální a

drobné organizační změny. V budoucnu dojde ještě k aktualizaci ŠVP v oblasti informatiky. Ta již probíhá v nové

podobě, výuka informatiky je od 4. třídy do 9. třídy. Podařilo se získat nového učitele informatiky.



4. Výroční zpráva školy za školní rok 2022/2023 byla jednomyslně schválena. Panem ředitelem byl vysvětlen
systém proplácení plateb za energie MČP4.

5. Projekt celkové rekonstrukce zahrady za historickou budovou je velmi nákladný, zatím se pro něj nedaří
zajistit financování. Akutnější a dosažitelnější se jeví obnova hřiště za budovou 1. Zejména se jedná o nevyhovující

povrch. Původně travní povrch nezvládá enormní zátěž velkého množství žáků, kteří se po něm pohybují. Za sucha je

tak velmi prašný, za vlhka blátivý. Pan ředitel zjistí možnosti řešení a jejich finanční náročnost. Dalo by se uvažovat o
společném financování ze zdrojůMČ, školy a rodičů.

Zapsala: Mgr. Kamila Prousková; ověřila a schválila: Mgr. Irena Tauberová


